
Z Á P I S N I C A 

zapísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva dňa 24. 03. 2025 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov uznesenia a zápisnice 

3. Kontrola uznesenia za uplynulé obdobie 

4. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky 2024, Výročná 

správa k 31.12.2024 

5. Záverečný účet obce za rok 2024, Stanovisko kontrolórky obce 

k Záverečnému účtu za rok 2024 

6. Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2024 

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Schválenie uznesenia 

10. Záver 

 

K bodu 1:  

Starostka obce Jarmila Dobroňová privítala prítomných, oboznámila s programom. Program 

bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu 2: 

Starostka obce vymenovala a určila overovateľov uznesení a zápisnice p. Vidrovú Gabrielu 

a p. Hlušíka Lukáša. 

 

K bodu 3: 

Starostka obce informovala o plnení jednotlivých bodov z predchádzajúceho zasadnutia.  

 

K bodu 4, 5 a 6: 

Mgr. Hulínová oboznámila prítomných o súhrnnej správe z auditu účtovnej závierky za rok 

2024, podľa ktorej obec v roku 2024 konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových 

pravidlách. Rovnako z audítorskej správy vyplýva, že neexistujú zistenia nepravdivých 

a nesprávnych informácií, ktoré by boli vo výročnej správe za rok 2024 uvedené. Audítorská 

správa a  návrh Záverečného účtu obce  boli doručené pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva prítomným elektronicky, poslanci boli teda k prerokovaniu oboznámení s ich 

obsahom. Záverečný účet bol prítomným ešte podrobnejšie vysvetlený a popísaný priamo na 

zasadnutí, rovnako ako obsah úpravy rozpočtu č. 1/2025 . Následne kontrolórka obce p. 

Hulínová Marta návrh Záverečného účtu doplnila o svoje stanovisko. K návrhom neboli 

podané žiadne pripomienky, rozbor rozpočtového hospodárenia obce za rok 2024 zobrali 

prítomní na vedomie a Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie schválili bez výhrad. 

Z prebytku hospodárenia bude vytvorený rezervný fond vo výške 389,12 eur. Finančné 

prostriedky budú použité na financovanie kapitálových výdavkov– rekonštrukčné práce na 

majetku obce a zakúpenie nového majetku. V súvislosti so schválením záverečného účtu, 

tvorby a použitia rezervného fondu bola schválená i prvá úprava rozpočtu obce  na rok 2025. 

Obecné zastupiteľstvo pod úpravou rozpočtu obce č. 1 na rok 2025 okrem položiek 

súvisiacich s rezervným fondom schválilo i ďalšie položky, u ktorých bola potrebná úprava. 

Rozpočet obce bude upravený o pridelené normatívne a nenormatívne finančné prostriedky 

v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu v jeho jednotlivých položkách a upravená bude 



i výška výnosu dane na rok 2025. Budú vykonané presuny medzi financovaním obce 

a materskej školy.  

 

Prítomným bola ďalej predložená Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. 

polrok 2024, ktorou kontrolórka obce konštatuje, že obec pri výkone samosprávy v 2. polroku 

2024 dodržiavala príslušné zákonné predpisy pri hospodárení a nakladaní s majetkom obce 

a zároveň hospodárne a efektívne s týmto majetkom nakladala.  

 

K bodu 7 a 8: 

Prítomní boli oboznámení o zmene priemernej nominálnej mzdy pracovníka národného 

hospodárstva za rok 2024. 

 

Starostka obce predložila prítomným svoje majetkové priznanie za rok 2024. 

 

Starostka obce informovala o plánovaných akciách a prácach, ktoré sa budú v najbližších 

mesiacoch realizovať –  príprava ,,Spoločného posedenia s občanmi“, vybudovanie osvetlenia 

pri autobusovej zástavke na stave, oprava výtlkov na miestnych komunikáciách, náter kríža na 

cintoríne, náter cestného zábradlia, výmena oplotenia na školskom dvore, výmena rozhlasovej 

ústredne a káblov, spoločná jarná brigáda zameraná na úpravu verejných priestranstiev v obci, 

vyhlásenie výberového konania na pozíciu riaditeľky MŠ, spracovanie archívu – dokumentov 

od roku 1990. 

 

Starostka obce oboznámila o platnosti novely stavebného zákona od 1.4.2025 a fungovaní 

Spoločného stavebného úradu pre obec Hričovské Podhradie. Informovala aj o zmene 

v úhrade správnych poplatkov. 

 

V závere zasadnutia informovala, že k 30.6.2025 ukončí svoju činnosť na pozícii prezident 

klubu TJ Družstevník p. Pekarík Jozef. Naďalej však zostane vo funkcii správcu ihriska. 

V diskusii starostka obce ďalej informovala, že ihrisko bude opäť prenajaté na futbalové 

zápasy, je plánované zrealizovanie rozboru pitnej vody z novovybudovanej studne, je 

potrebné administratívne doriešenie vybudovanej stavby na ihrisku. Informovala, že súčasný 

nájomca priestorov p. Puchoň neuhrádza svoje záväzky v stanovenom termíne. V prípade, že 

nedôjde k náprave, bude zmluva o prenájme ukončená.  

 

K bodu 9: 

Pracovníčka M. Hulínová na záver prečítala uznesenia k jednotlivým bodom zasadnutia, ktoré 

prítomní schválili jednohlasne. 

 

K bodu 10:  

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť. 

 

Zapísala Miroslava Hulínová 

24.03.2025 

                                                                                                   Jarmila Dobroňová 

                                                                                                        starosta obce 

 

Overovatelia zápisnice:    Gabriela Vidrová                          ............................       

                                          

                                          Lukáš Hlušík                                ............................           
 


